
P R O T O K Ó Ł   Nr XXXIV/2010
XXXIV   Sesji  Nadzwyczajnej 

Rady Miejskiej w Pasymiu
z dnia  30 marca 2010 roku.

           Obrady XXXIV Sesji  Nadzwyczajnej  Rady Miejskiej  w Pasymiu 
otworzył  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  –  Pan  Ryszard  Żuk, witając 
przybyłych bardzo serdecznie.

Spoza członków Rady w obradach udział wzięli:  Pan Bernard Mius – 
Burmistrz Miasta,  Pan Jarosław Milewski – Sekretarz Miasta,  Pan Arkadiusz 
Młyńczak – Skarbnik Miasta, Pan Wiesław Szubka –   Kierownik RRG.  

Przewodniczący Rady –  Pan Ryszard Żuk stwierdził na podstawie listy 
obecności, że w obradach uczestniczy 15 radnych (na stan Rady 15).  

Lista obecności  radnych na XXXIV  sesji nadzwyczajnej Rady  Miejskiej 
Pasymia  stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 

  Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Ryszard Żuk poinformował radnych, 
że  sesja  została  zwołana  na  wniosek  Burmistrza  Miasta.  Wniosek  stanowi 
załącznik nr 2 do protokołu.

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad.

Porządek obrad:

1. Otwarcie  i  uchwalenie  porządku  obrad  sesji  nadzwyczajnej  Rady 
Miejskiej.

2. Przyjęcie protokołu z  XXXIII  sesji Rady Miejskiej.  
3. Interpelacje i wnioski radnych.
4. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu na rok 2010.
5. Projekt uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie fundu-

szu sołeckiego w budżecie Gminy Pasym w 2011 roku.  
6. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodaro-

wania przestrzennego w obrębie geodezyjnym Tylkowo.
7. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/194/2009 Rady 

Miejskiej w Pasymiu z dnia 29 grudnia 2009 r. w sprawie przystąpienia 
do przeprowadzenia zmian w obowiązującym miejscowym planie zago-
spodarowania przestrzennego miasta Pasym.



8. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych
9. Sprawy różne.

 

Przewodniczący Rady zapytał kto jest za przyjęciem porządku obrad.

W wyniku głosowania, w którym wzięło udział 15 radnych porządek obrad 
został przyjęty jednogłośnie.

Ad. 2   Przyjęcie protokołu z  XXXIII  sesji Rady Miejskiej.

Przewodniczący Rady  –  Pan Ryszard  Żuk  zwrócił  się  z  pytaniem do 
radnych,  czy  chcą  wnieść  jakieś  uwagi  lub  mają  zastrzeżenia  do  protokołu 
z  XXXIII  sesji Rady Miejskiej.

Radni nie zgłosili uwag do protokołu.

Pan Ryszard Żuk poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie protokołu 
z  XXXIII sesji Rady Miejskiej.

W wyniku głosowania, w którym wzięło udział 15 radnych, protokół zo-
stał przyjęty jednogłośnie.  

 Ad. 3  Interpelacje i wnioski radnych.

Głos  zabrała  radna  –  p.  Jolanta  Jusis-Szpara,  która  zapytała  o  drogę  na 
dworzec w Gromie.
  

Burmistrz  Miasta odpowiedział,  że  jeszcze  w tym tygodniu  będzie  chciał 
uzyskać jakieś informacje na temat czy zostały przyznane na ten cel środki z 
zewnątrz czy nie. 

Głos  zabrał  Wiceprzewodniczący  –  p.  Mieczysław  Żyra,  który 
podziękował  p.  Burmistrzowi  oraz  p.  Kierownikowi  Szubce  za  poprawienie 
stanu drogi. 
Następnie Wiceprzewodniczący poprosił o drogę długości 1 km., odgałęzienie 
od drogi  powiatowej do Miłuk.  Pan  Żyra dodał,  że  na tej  drodze jest  dużo 
domów i jest to najgorsza droga w rejonie Michałek, Krzywonogi i Miłuk. 

Głos zabrała radna – p. Hanna Gryczka, która poprosiła o remont dróg na 



kolonie i w Leleszkach od p. Arka Sadowskiego. 
Następnie  p.  Gryczka  poprosiła  p.  Burmistrza,  żeby  porozmawiał  z  panami 
którzy budują koło p. Łachaczów. Radna dodała, że budowa trwa i będzie trwała 
jeszcze długo a  droga jest tragiczna.

Głos  zabrała  radna  –  p.  Marianna  Tańska,  która  zapytała  o  drogę 
w Siedliskach   ( droga w kierunku zabudowania p. Nosowicza ). 
Następnie  p.  Tańska  poprosiła  o  wycięcie  drzewa  rosnącego  na  zakręcie  ul. 
Polnej.

Głos  zabrała  Wiceprzewodnicząca  –  p.  Elżbieta  Dyrda,  która  zwróciła 
uwagę na działki znajdujące się przy ul. Tylnej. Pani Dyrda zasygnalizowała, że 
po zimie jest tam brudno. 

Burmistrz  Miasta odpowiedział,  że  wczoraj  właściciel  posprzątał  te 
działki. 

Głos zabrał Kierownik RRG –  p. Wiesław Szubka, który powiedział, że 
właściciel chce ten teren ogrodzić. 

Ad.  4  Projekt  uchwały w sprawie  zmiany  budżetu  na rok 
2010.

 Projekt uchwały przeczytała  Wiceprzewodnicząca  – p. Elżbieta Dyrda

Przewodniczący  Rady  zapytał  radnych  czy  mają  pytania  do 
przedstawionego projektu uchwały.

Radni nie zgłosili   pytań.

 Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały 
w sprawie zmiany budżetu na rok 2010. 

  W  wyniku  głosowania,  w  którym  wzięło  udział  15  radnych, 
uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 4 do protokołu.



Ad. 5 Projekt uchwały w sprawie nie  wyrażenia  zgody na 
wyodrębnienie  funduszu  sołeckiego  w  budżecie  Gminy  Pasym 
w 2011 roku.  

Głos  zabrała  radna  –  p.  Marianna  Tańska,  która  poprosiła  Burmistrza, 
żeby jeszcze coś powiedział na ten temat, żeby w momencie kiedy będziemy 
rozmawiać z mieszkańcami, żebyśmy wiedzieli co mamy tym ludziom mówić, 
co ja mam powiedzieć na spotkaniu z mieszkańcami, bo generalnie jest tak, że 
funduszu nie będzie. Czy my mamy zwracać się do gminy z wnioskami na każ-
dą okoliczność, czy my mamy czekać jakiegoś terminu, jak to będzie wyglądało 
od strony technicznej. 

Burmistrz Miasta odpowiedział, że jak radni będą chcieli na spotkaniach 
z mieszkańcami cokolwiek przekazywać to żeby w pierwszej kolejności przyszli 
do niego i uzgodnili pewne sprawy, albo zorganizowali spotkanie z radą sołec-
ką, na które Burmistrz chętnie przyjedzie, czy nawet zaprosi do siebie do gabi-
netu w celu uzgodnienia, co chcecie, jakie macie propozycje, jakie najdalej idą-
ce wnioski co byście chcieli zrobić i wówczas wspólnie ustalimy co będzie ro-
bione.  Burmistrz Miasta powiedział, że myśli, iż ostateczne decyzje odnośnie 
tego co będzie w poszczególnych sołectwach robione  będą należały do niego 
i do wysokiej rady.  Burmistrz Miasta dodał, że tak jak powiedział wcześniej, 
będzie przy projekcie budżetu na 2011 rok robił spotkania z wyborcami, miesz-
kańcami poszczególnych sołectw i tam będą i rady sołeckie i sołtysi i radni z po-
szczególnego okręgu. 

Projekt uchwały przeczytał  Wiceprzewodniczący  – p. Mieczysław Żyra

Przewodniczący  Rady  zapytał  radnych  czy  mają  jeszcze  pytania  do 
przedstawionego projektu uchwały.

Radni nie zgłosili więcej  pytań.

 Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały 
w  sprawie   nie  wyrażenia  zgody  na  wyodrębnienie  funduszu  sołeckiego 
w budżecie Gminy Pasym w 2011 roku.  

  W wyniku głosowania, w którym wzięło udział 15 radnych, 12 radnych 
głosowało za podjęciem uchwały, 2 osoby wstrzymały się od głosu, 1 osoba glo-
sowała przeciw. Uchwała została podjęta i stanowi załącznik Nr 5 do protokołu.



Ad. 6 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie geodezyjnym 
Tylkowo.

Projekt uchwały przeczytała  Wiceprzewodnicząca  – p. Elżbieta Dyrda
Przewodniczący  Rady  zapytał  radnych  czy  mają  pytania  do 

przedstawionego projektu uchwały.

Radni nie zgłosili   pytań.

 Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały 
w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego 
w obrębie geodezyjnym Tylkowo.

   W  wyniku  głosowania,  w  którym  wzięło  udział  15  radnych, 
uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 6 do protokołu.

Ad.  7  Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr 
XXXII/194/2009  Rady  Miejskiej  w  Pasymiu  z  dnia  29  grudnia 
2009  r.  w  sprawie  przystąpienia  do  przeprowadzenia  zmian  w 
obowiązującym miejscowym planie zagospodarowania przestrzen-
nego miasta Pasym.

Projekt uchwały przeczytał  Wiceprzewodniczący  – p. Mieczysław Żyra

Przewodniczący  Rady  zapytał  radnych  czy  mają  pytania  do 
przedstawionego projektu uchwały.

Radni nie zgłosili   pytań.

 Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały 
w sprawie  zmiany uchwały Nr XXXII/194/2009 Rady Miejskiej  w Pasymiu 
z dnia 29 grudnia 2009 r. w sprawie przystąpienia do przeprowadzenia zmian 
w obowiązującym miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego miasta 
Pasym.

   W  wyniku  głosowania,  w  którym  wzięło  udział  15  radnych, 
uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 7 do protokołu



Ad. 8 Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych

Głos zabrał Burmistrz Miasta, który powiedział, że zapisał sobie wszyst-
kie zgłaszane wnioski. 

Głos zabrał Kierownik RRG –  p. Wiesław Szubka, który powiedział, że 
wczoraj równiarka ruszyła w teren  i niestety musiała wrócić ponieważ na dro-
dze były kałuże i zrobiło się błoto. Tam gdzie nie ma kałuż to jest możliwe żeby 
poszła równiarka, natomiast tam gdzie są kałuże trzeba jeszcze poczekać. 

Ad. 9 Sprawy różne.

Głos zabrała radna – p. Marianna Tańska, która zapytała Burmistrza Mia-
sta:  

• czy na   spotkaniu z sołtysami była podnoszona kwestia wykonania 
tych zadań, które każde sołectwo pisało we wniosku i czy o tej stronie 
technicznej wykonawstwa Burmistrz rozmawiał z sołtysami, bo oni nie 
bardzo wiedzą jak mają to robić,

• czy są planowane przez Pana jakieś tereny, które zostaną objęte pla-
nem,

Pani Marianna Tańska powiedziała, że w sąsiedztwie p. Grubera zostały 2 nie 
usunięte pnie, które są bardzo niebezpieczne. Radna dodała, że rozmawiała już 
na ten temat z p. Szubką. 

Następnie p. Marianna Tańska zwracając się do Przewodniczącego Rady, 
powiedziała, że zbyt rzadko w jej ocenie odbywają się prace komisji, jest bardzo 
dużo materiałów, niektóre sprawy wymagają przedyskutowania, a my spotyka-
my  się  bardzo rzadko.  Pani  Tańska  poprosiła  Przewodniczącego  Rady,  żeby 
zwrócił na to uwagę i może w jakiś sposób wpłynął na Przewodniczących Ko-
misji.   

Głos zabrał Burmistrz Miasta – p. Bernard Mius, który powiedział, że pla-
nuje jeszcze raz zrobić spotkanie z sołtysami, na którym będzie chciał omówić 
realizację wykonania tych wszystkich zapisów, które są we wnioskach poszcze-
gólnych sołectw na ten rok. Będę rozmawiał w jaki sposób, na jakich zasadach i 



w czym ja będę mógł pomóc jako Burmistrz, jako Gmina, a co będą musiały 
zrobić sołectwa we własnym zakresie. Burmistrz Miasta dodał, że spotkanie ta-
kie odbędzie się po świętach. 

Burmistrz  Miasta poinformował  zebranych,  że zatrudnił  i  zatrudnia już 
w tej chwili 12 osób w ramach robót publicznych, 12 osób w ramach robót spo-
łecznie-użytecznych, 2 osoby w ramach robót interwencyjnych. Burmistrz Mia-
sta dodał, że będzie chciał osoby te wykorzystać przy budowach chodników, bu-
dowach ogrodzeń placów, przy plażach miejskich, budowach parkingu itd. 

Na pytanie dotyczące miejscowych planów, Burmistrz Miasta odpowie-
dział, że w tej chwili mamy 3 plany ( półwysep Ostrów, miejscowy plan w obrę-
bie miasta Pasym, miejscowy plan Tylkowo ). Burmistrz Miasta dodał, że jeżeli 
wpłynie wniosek od właścicieli,  którzy będą właścicielami  15,  10ha, to Bur-
mistrz będzie rozpatrywał ten wniosek  i przyglądał się w jaki sposób uruchomić 
procedurę. Burmistrz Miasta powiedział, że na razie nie ma większych sygnałów 
i wniosków, żeby na terenie naszej gminy była potrzeba  opracowania miejsco-
wego planu. 

Burmistrz  Miasta na  pytanie  dwóch nie  usuniętych  pni,  powiedział  że 
przy drodze powiatowej Pasym – Dźwierzuty stoją  wysokie 2 pnie, ale podobno 
są   tam  jakieś  niewybuchy  w  środku  i  ci,  którzy  wycinali  duże  drzewo 
w Grzegrzółkach boją się je wyciąć.

 

Głos zabrał Kierownik RRG –  p. Wiesław Szubka, który powiedział, że 
rozmawiał z p. Skrobińskim  w Zarządzie Dróg Powiatowych, który mówi, że 
sprowadził tam już saperów. Saperzy sprawdzili, że tam nic nie ma, ale to już 
poszło tak w świat, że żadna firma nie chce się tego podjąć. 

Głos zabrała radna –  p.  Hanna Gryczka,  która powiedziała,  że  w roku 
ubiegłym Burmistrz mówił, że panowie z ZGKiM będą częściowo przekładać 
w Leleszkach bruk tam gdzie trzeba. Do tego przełożenia nie doszło do końca 
roku. W związku z powyższym p. Hanna Gryczka zapytała czy do tego dojdzie.



Głos zabrał Burmistrz Miasta, który odpowiedział, że do przełożenia bru-
ku dojdzie na pewno. 

Przewodniczący Rady –  p. Ryszard Żuk, zapytał Burmistrza Miasta jak 
przedstawia się sprawa z utworzeniem straży miejskiej.                                 Na-
stępnie Przewodniczący Rady powiedział, że jechał rano o godzinie 5 i nie świe-
cą się lampy, jest ciemno na ulicy: Dworcowej, Polnej, 1-go Maja. Przewodni-
czący Rady zasygnalizował też, że ludzie skarżą się na psy biegające po ulicach. 

Głos zabrał  Burmistrz  Miasta  –  p.  Bernard Mius,  który powiedział,  że 
z psami jest w tej chwili problem. Burmistrz dodał, że rozmawia na spotkaniach 
z  wójtami,  burmistrzami  na  temat  powiatowego schroniska  dla  zwierząt.  Na 
wniosek Burmistrza zostało złożone do Agencji Nieruchomości Rolnej pismo, 
wszystkie gminy wraz ze starostą podpisały się pod pismem. Przyszła informa-
cja od Agencji Nieruchomości Rolnej, 6ha gruntu Agencja przekazuje na rzecz 
powiatu szczycieńskiego w miejscowości Dębówko, ze wskazaniem na budowę 
schroniska powiatowego. Każda z gmin wówczas na określonych zasadach par-
cypowała by w kosztach utrzymania tego schroniska. 

Głos zabrała radna –  p. Jolanta Jusis-Szpara, która zaproponowała, żeby 
podczas szczepienia psów wszczepiać im chip. 

Głos zabrał Burmistrz Miasta – p. Bernard Mius, który powiedział, że te-
mat  straży miejskiej  jest  nadal rozważany.  Przy Szczytnie funkcjonuje straż 
miejska, jest możliwość, żeby poszczególne gminy przystąpiły do tego, wyasy-
gnowały w budżetach na pokrycie kosztów utrzymania 1 czy                          2 
strażników. Burmistrz Miasta dodał, że p. Burmistrz Szczytna czeka na propo-
zycje gmin. Wójtowie rozważają propozycję, czy wchodzić  w to czy nie. Bur-
mistrz powiedział, że jest gotów przynajmniej 1 osobę, bo 1 osobę to nie znaczy, 
że 1 strażnik u nas by był.  Jak byśmy takie porozumienie podpisali,  znaleźli 
środki w budżecie i mieli pewność, że wchodzimy w to, to 2, 3 razy              w 
tygodniu dwóch strażników może tu wykonywać zadania. Jeszcze ostatecznej 
decyzji nie ma. Koszt utrzymania 1 strażnika wynosi 60.000 zł., wchodzi w to: 
płaca, wszystkie pochodne, umundurowanie, szkolenia.       



 

Przewodniczący Rady zwracając się do Burmistrza Miasta powiedział, że 
proponował  by  na  piśmie  zadeklarować  p.  Górskiej  jednego  strażnika 
i w budżecie na przyszły rok znaleźć pieniądze na ten cel.  

Głos zabrał Burmistrz Miasta – p. Bernard Mius, który poinformował, że 
Zakład  Gospodarki  Komunalnej  i  Mieszkaniowej  ogłosił  przetarg  na  wywóz 
nieczystości  stałych  komunalnych.  Przetarg  wygrał  miejscowy  przewoźnik. 
Burmistrz  dodał,  że  ZGKiM  podjął  decyzję,   zrobił  wykaz  osób  które 
powykupywały lokale mieszkalne na własność i którym  z dniem 31.03.2010r. 
zaprzestaje  się  naliczać  opłaty  za  odbiór  nieczystości  stałych.  Osoby  te 
otrzymały  aneks  do umowy.  Jest  to  73 rodziny.  Następnie  Burmistrz  Miasta 
odczytał aneks do umowy sporządzony przez ZGKiM. 

   
Przewodniczący  Rady zapytał  Burmistrza  co  z  budynkiem  przy 

ul. Dworcowej 1.

Głos zabrał  Burmistrz  Miasta,  który powiedział,  że budynek ten został 
sprzedany.  Burmistrz  dodał,  że  ma  zapewnienie,  że  właściciel  skończy 
remontować  budynek  po  p.  Szkoda   i  zacznie  remontować  budynek  przy 
ul. Dworcowej.  

Głos zabrała radna – p. Marianna Tańska, która zapytała czy zmieniła się 
polityka budowy dróg powiatowych,  może  teraz powiat  już nie  chce  od nas 
pieniędzy, może będzie budował już za swoje.

Głos  zabrał  Burmistrz  Miasta,  który  powiedział,  że  w  poprzedniej 
uchwale też były przeznaczone pieniążki na opracowanie dokumentacji  drogi 
Pasym-Dźwierzuty.  Burmistrz  dodał,  że  ta  droga  jest  dla  nas  bardzo  istotna 
i ważna.

Następnie Burmistrz Miasta złożył wszystkim zebranym życzenia świąteczne. 

Na tym obrady XXXIV  Sesji Nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Pasymiu 
zakończono. 

Przewodniczący  Rady  -  Pan  Ryszard  Żuk podziękował  zebranym 
za udział  w obradach i ogłosił zamknięcie sesji.



Obrady XXXIV Sesji Nadzwyczajnej Rady Miejskiej Pasymia rozpoczęto 
o godz. 1200  a  zakończono  o godz. 1340.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała

Anna Chitka
Podinspektor w UMiG 
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